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Spørgsmål 9: 

Hvor meget forventes årligt opkrævet i gebyrer for næringsbreve, og er 

der tale om en stigning i forhold til det beløb pr. år, der hidtil er blevet 

betalt? 

 

Svar: 

Det tidligere gebyr på fast 500 kr. har været gældende siden ordningens 

start og tog højde for de langsigtede driftsomkostninger, som de så ud ved 

ordningens indførelse. Med den foreslåede ændring får Erhvervs- og Sel-

skabsstyrelsen nu mulighed for at regulere det gebyr, der skal betales for 

næringsbrevene, hvis de langsigtede driftsomkostninger viser sig enten at 

være større eller mindre. Det forventes ikke på det nuværende vi-

dengrundlag , at der vil ske en forhøjelse af gebyret i forhold til i dag. 
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